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Organiziramo prevoz potnikov za Beograd z luksuznim
kombijem s 8 sedeži. Odhodi iz Trsta, Kopra in Ljubljane.

Minimalno število prijavljenih je 5 potnikov.
Izdelki za zdravo življenje

Kristanov trgi - tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00
sreda: 8.30 - 15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Si.mobif - Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

POOBLAŠČENI
PRODAJALEC

mobil

Grad brez graščaka
Danes je moj velik dan, 

ko prvič bom postal župan. 
Medtem ko Tomi barvo nabira 
se ta njegov namestnik sekira, 

ker ga čakajo razprave 
take, da bolele bodo glave. 

Bivša oblast zdaj vidi vse napake, 
iz sebe delajo narodne junake, 
pa pravijo, da mi ne bi smeli 

delat to, kar so oni počeli, 
zato bom sejo vodil kot advokat: 

če se ne zmenimo - gremo glasovat.

Turistična Izola je danes med 
Copacabano in Blatnim dolom
Dandanes smo že vsi prepričani, da je Izola turistično mesto in turistična občina. Toda, če se res temeljito ozremo 
naokrog, bomo opazili, da na eni strani postajamo pravo mediteransko turistično središče, po drugi pa bi še 
vedno radi živeli mirno kot na vasi. Da o dvojnih merilih pri urejanju našega življenja, niti ne govorimo.
(Mef) Avtor tega zapisa je postal še ena od komurkoli drugemu. In tako smo spet pri tej Če bi nevedni turist dobil v roke priloženo foto-
žrtev lastnih idej. Pobuda, da bi na neureje^ 
nih brezplačnih parkiriščih lahko parkirali le 
domačini je končno dobila soglasje oblasti in 
tako je moral z brezplačnega parkirišča prav 
avtor pobude, ki nima mesečne parkirne do
volilnice.
Tako imam avtomobil zdaj parkiran še dlje 
od doma ampak, kazen pa je bila vzgojna. Žal 
je bistveno manj vzgojna za tiste prebivalce 
sosednjih ulic, ki so še vedno prepričani, da 
imajo ustavno pravico parkirati pred vrati svo
jega doma. Seveda pa to pravico odsvetujejo

dvojnosti našega turističnega vsakdana.
Ta nam prinaša tudi spoznanje, da smo pred 
dvajsetimi leti po polnoči lahko dobili hrano 
v vsaj treh izolskih gostilnah ali restavracijah, 
dandanes pa so opolnoči zaprti skoraj vsi lo
kali, o hrani pa lahko samo sanjamo. To je 
seveda zelo zanimivo, saj si kaj takega, ko se 
postavimo v vlogo turista, nikakor ne moremo 
zamišljati niti v bližnjem Umagu ali Novigra- 
du, pri nas pa bi najraje vse lokale zaprli ob 
desetih zvečer. In da bo zanimivost še večja. 
Celo nekateri gostinci se s tem strinjajo, saj 

jim ni do nočnega dela.

grafijo bi bil prepričan, da prihaja v mesto palm, 
glasbe in zabave. Pa so v resnici tudi poletne 
noči v Izoli rezervirane za spanje, kar so najprej 
ugotovili tisti turisti, velikokrat kar cele druži
ne, ki se na svetilniku ali v Simonovem zalivu, 
pod Belvederjem ali v parku pred pokopališčem 
navsezgodaj plazijo iz spalnih vreč in hitijo za
sesti mesto na plaži. Včasih se zdi, kot da vsega 
tega ne vidi nihče od pristojnih, sicer jim ne bi 
prišlo na pamet, da skozi plažo pri svetilniku 
speljejo progo električnega vlakca, čeprav so 
na promenadi, spremenjeni v kopališče, zaradi 
gneče, še smetarski vozički preveliki.

Marija Alietska bo nared
Te dni je bilo v cerkvi Marije Alietske 
spet bolj živo. zidarjem in pleskarjem 
pa so se pridružili tudi predstavniki dr
žave, občine, spomeničarji in predstav
niki cerkve ter ugotavljali, da bomo v 
kratkem to lepo cerkev dali lahko tudi 
na ogled domačinom in turistom, ki 
zdaj neuspešno pritiskajo kljuko cer
kvenih vrat.

Mandrač je tednik . .www.mandrac.si
pa je izolski spletni dnevnik
Naj vsako jutro tudi pri vas doma zadiši po svežih 
novicah, zanimivostih in napovedih, brez katerih ni 
moč biti pravi Izolan.

Avto Center Jereb, Izola 
www.o-Jereb.si

bC Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izda - isola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 19.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882
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Občinske stvari

Ali bodo svetniki pametni tudi pri 
temperaturi plus 38 stopinj C ?
Danes se bodo na zadnji preddopustniški seji sestali izolski občinski svetniki in 
obravnavali kar obsežen vrstni red in nekaj zelo pomembnih točk med katerimi gotovo 
izstopata tisti dve o gradnji hitre ceste. Tudi kadrovskih zamenjav v Centru za kulturo, 
šport in prireditve se bodo lotili.
Namesto klasičnih povzetkov po
sameznih točk dnevnega reda smo 
tokrat ponudili v branje zapis, ki ga 
je za svetnika Liste Izolanov pripra
vil ing. Aleksander Slekovec, ki vodi 
svetniški klub te Liste. Glede na to, 
da bo svetnik Izolanov, tako kot še 
nekateri svetniki, odsoten zaradi 
dopusta pa bo na ta način izolska 
javnost tudi seznanjena z nekateri
mi stališči Izolanov do posameznih 
točk dnevnega reda.

Poročilo koncesionarja 
Stavbenik Servisne storitve.
- Poročilo je predolgo in ni verjet
no, da ga bodo vsi svetniki prebrali. 
Manjka pa bistveno t.j. problemi, ki 
se pojavljajo pri delu z najemniki in 
predlogi za njihovo odpravo. Nikjer 
ni komentarja o odnosih med kon

cesionarjev in najemniki. Zelo veli
ko je negodovanja nad delom g. Ho- 
luba. Poročilo ima skoraj 70 listov 
od tega 80% številk in naštevanj 
nepomembnih stvari potrebnih za 
odločanje. Poročilo v taki obliki naj 
bo na voljo pri koncesionarju, za OS 
pa le povzetek z navedenimi pšro- 
blemi in predlogi za odločanje.

Spremembe poslovnika 
Občinskega sveta:
- Spremembe poslovnika se nana
šajo na spremembe, ki jih narekuje 
zakon o prostorskem načrtovanju. 
Baje pomeni poenostavitev postop
kov. Če velja stavek v obrazložitvi 
, citiram » kar pomeni, da občinski 
svet obravnava in sprejme KONČ
NO obliko prostorskih aktov in jih 
objavi v uradnem glasilu«. To po

POLETJE JE TU !!!

VRV\I. COLLI STAR !1 Mi

■ m n 1Bril
•HÌwWÉr'T

PRI NAKUPU DVEH PROZVODOV

1 DARILO!!!
ZA VSE IMETNIKE IZO-KARTICE 10% POPUST!!!

PARFUMERIJA BELLA
Kjer vse zvezde zažarijo

Ljubljanska 20 • Tel: 05 640-5225

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.OS/ 640 0010
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

meni, da bodo pripravljale! aktov 
zadolženi za vse predhodne po
stopke in predložijo le rezultat. Kdo 
bo vmes sodeloval iz poslovnika ni 
razvidno. Treba se bo posvetiti vse
bini Zakona o prostorskem načrto
vanju in njegovim določilom. Sem 
pa mnenja, da se s tem odvzema ne
kaj kar je do sedaj lahko vplivalo na 
odločitve tudi v postopku glede na 
predlagane rešitve. Gre za občinske 
prostorska načrte, ki jih pripravi ob
čina oz. od nje pooblaščena organi
zacija in soglasodajalci. Po mojem 
je precej omejena javnost. Poudar
jene so le občinske strukture, (ali so 
to med postopkom tudi svetniki in 
civilne družbe bomo videli).

Odlok o podelitvi stavbne 
pravice
- Pojasniti bi bilo potrebno določila 
člena 18. Člen govori o tem kaj se 
zgodi po prenehanju stavbne pravi
ce. Člen pravi, da stavba po prene
hanju stavbne pravice pripade las
tniku zemljišča, uporabnik pa ima 
po prenehanju LAHKO predkupno 
pravico za zgrajeno stavbo.
Ali to pomeni, da se lastniku zgrad
be le ta odvzame in jo mora še en
krat plačati. Kaj se zgodi z posame
znimi lastniki dela zgradbe, ki so 
del stavbe odkupili od graditelja 
(večstanovanjska hiša, ali poslov
ni objekt z več lastniki). Pravilnik 
sicer določa (člen 23) da občina 
povrne lastniku stavbe določeno 
odškodnino, ni pa določeno kakšno 
in po kakšnem postopku. Občutek 
imam, da gre za razlastitev ker je 
navedeno le beseda »Lahko«. Ker je 
to nova stvarnost na našem trgu in 
ni prakse bi se bilo treba ozreti tja, 
kjer s tem že imajo izkušnje.

Obalna cesta - trasa čez Pivol
Če OS ne bo dal soglasja parcele ne 
bodo prodane in gradnja se lahko 
zavleče. Pogoj - garancija z gradbe
nim dovoljenjem ni možna, ker če 
ni zemljišča ni gradbenega dovolje
nja, zato je bil sklep prejšnje seje 
nekoliko nenavaden. Poudaril bi le 
intervju predstavnika DARSA, da 
bodo poravnavali vrednosti zemlj
išča le po cenilnih zapisnikih zato 
je vprašljiva 10% višja cena. Prenos 
dogovora o podaljšanju vkopa na 
Ministrstva pa ne predstavlja nobe
ne obveze za ugodno rešitev.

Mnenje k dopolnjenemu predlogu DLN 
za Jagodje-Lucija.
Nastopa več vprašanj, ki pa se nanašajo 
bolj na izpolnjevanje dogovorjenih ro
kov tako občinske uprave kot MOP -a. 
Neupoštevanje dogovorjenih ali pred
pisanih rokov ima lahko slabe posledi
ce predvsem za občino. Za to mnenje 
je bil potreben odgovor do 7. julija pa 
bo o njem razpravljal OS šele 19. julija. 
Kdo bo odgovoren, kajti v primeru mo
lka se šteje, da se s predlogom strinja 
in da nima pripomb. Poudarjene so tudi 
druge pravice, ki pa so za občino slabe, 
ker zahtevajo spremembe tudi izdelavo 
novih smernic od tistih, ki so bile spre
jete. Za to pa ni časa. V nadaljevanju je 
navedena zgodovina iz katere izhaja, 
da se upravni organi zelo težko držijo 
predpisanih ali dogovorjenih rokov. Kaj 
to pomeni za slabšo stranko (občina) pa 
se ve. Na vsak način gre kritika na obeh 
straneh. Mislim, da je treba tudi mini
strstva pozvati k redu in odgovornosti.

Za listo IZOLANI gradivo prebrskal 
A. Slekovec
V IZOLI 18. julija 2007 pri tempera
turi 36o C.

Turistična razglednica
Smo najbolj turistična krajevna skupnost v občini Izola, toda takoj ob 
vstopu v Jagodje goste pozdravi pogled na ne najbolj prijazno odlagališče 
odpadkov. Kdo je ogovoren in gospodar omenjene sramote?
Morda smo se na take in podobne prizore že navadili (to stoji tako že nekaj 
let). V upanju, da se bo našel gospodar in to odstranil - krajanka.
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Počasno rojevanje hitre ceste

Bomo v Jagodju popravili tisto, kar smo 
zamudili v Pivolu?

«Pl

: > +,

Če je soditi po 
napovedih, bodo 
občinski svetniki 
zavrnili izolski 
del predlagane
trase hitre cesterikliučekJa90die2'1 

Jagodje - Lucija.
Ali pravilo, da 
neodgovor pomeni 
strinjanje velja
tudi za državo? /

n

ladukt Jagodje 6-1
=459.0 m 
=454,09 m

Izolski občinski svetniki bodo danes 
razpravljali tudi o dveh pomembnih 
prostorskih dokumentih v zvezi z 
gradnjo hitre ceste skozi izolsko 
občino. Gre za dva odseka hitre ceste 
in sicer tistega skozi dolino Pivola 
in drugega v Jagodju, ki je tik pred 
sprejemom državnega lokacijskega 
načrta.

V obeh primerih je pripomb krajanov 
veliko. Žal je bilo v prvem primeru 
marsikaj že odločenega ob sprejetju 
državnega lokacijskega načrta in 
trenutno se zdi, da lahko občina še 
največ doseže z dogovorom o pokritju 
dveh vkopov ceste skozi dolino. 
Seveda, če se bodo svetniki odločili, 
da že ustanovljeno komisijo pošljejo 
v boj s pristojnimi ministrstvi. Tisti, 
ki vztrajajo pri spremembi državnega 
lokacijskega načrta, pa za danes 
napovedujejo protestno predajo 
memoranduma z blizu 700 podpisi 
krajanov občinskim svetnikom. Tako
le so zapisali:

Poziv občanom Izole
Občane, ki se zavzemajo za ohranitev 
doline Pivol, zaradi gradnje sporne 
hitre ceste po varianti BI vabimo, da 
se pridružijo protestni predaji pisma 
svetnikom, zoper predviden sklep 
občinskega sveta o prodaji zemljišč 
Darsu.
Protest bo v četrtek 19.7.2007 ob 
15,30 pred stavbo občinskega sveta na 
Kristanovem trgu (pred samo sejo).
Civilna iniciativa Gibanje za Izolo v 
manifestu izolske svetnike poziva, naj 
ne prodajo občinskih zemljišč DARS- 
u, za potrebe obstoječega spornega 
DLN (državnega lokacijskega načrta) 
zaradi sledečih razlogov:
1.) Občina Izola je v prejšnjem 
mandatuzDARS-omsklenilasporazum 
št.1231/205 z dne 14.11.2005, s 
katerim pristaja na prekoračitev mej

DLN- ja za OHC (obalno hitro cesto) 
na odseku Koper - Izola v dolini Pivol, 
brez javne obravnave. Po Zakonu o 
urejanju prostora (ZUREP-1) je javna 
obravnava potrebna in zahtevana. 
Občinska oblast zaradi »dobrega posla« 
krši zakonsko pravico lastnih občanov 
do sodelovanja pri spremembi tako 
pomembnega akta kot je DLN.
2. ) Tudi DLN je bil nelegalno sprejet, 
saj ni bilo pridobljeno okoljevarstveno 
soglasje v skladu z 66. členom ZVO 
(Zakon o varstvu okolja), pred 
njegovim sprejemom. Ker pravočasno 
niso pridobili okoljevarstvenega 
soglasja, bi morali v skladu z ZVO 
razpisati javno obravnavo pred 
njegovo pridobitvijo (glej priloženo 
negativno mnenje MzKP).
3. ) Zaradi številnih kršitev in
neupoštevanja zakonov in vloženih 
tožb (tudi na Ustavno sodišče RS), 
obstaja zelo velika verjetnost, da 
izbrana trasa BI pade. Zato bi bila 
prodaja zemljišč DARS-u nesmiselna, 
ker bi lahko prodali napačna zemljišča 
(tam kjer cesta sploh ne bo potekala).
4. ) Komisija za preprečevanje
korupcije (Kosova komisija) 7.3.2007 
je na osnovi prijave o kršitvah 
predpisov o izbiri trase BI sprejela 
sklep, da ravnanje uradnih oseb MOP- 
a (Ministrstva za okolje in prostor) pri 
sprejemanju DLN OHC Koper- Izola 
pomeni kršitev 2. odstavka 6.člena 
ZVO in ustreza definiciji korupcije 
po 2. členu ZKPor (glej priloženo 
prilogo).
5. ) Opozarjamo izvršno občinsko
oblast, da so se v volilnih programih 
zavzemali za ohranitev doline 
Pivol pred pozidavo (glej priložene 
priloge).
PRILOŽENO JE že blizu 700 
PODPISOV OBČANOV IZOLE S 
KATERIM POZIVAJO TUDI SVETNIKE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE IZOLA 
PROTI UNIČEVANJU ŽIVLJENSKEGA 
PROSTORA PRED PRAGOM IZOLE.

Jagodje se ne da
Tako pravi predsednik sveta KS Jagodje 
Dobrava, Maks Filipčič, in upa, da bodo 
pri naporih za korekcije nekaterih delov 
lokacijskega načrta za odcep Jagodje 
in nadaljevanje trase proti Luciji našli 
sogovornika tudi v občini.
Dejstvo je, da ministrstvo na njihove 
zahteve, ki jih je kasneje podprla tudi 
občina Izola, sploh ni odgovorilo, kar je 
moč razumeti, kot da se z njimi strinja. 
Toda, po drugi strani tega ni moč videti 
na predlaganih dokumentih, ki naj bi 
jih danes potrjevali izolski občinski 
svetniki, potrditi ali zavrniti pa bi jih 
morali pravzaprav že pred desetimi 
dnevi, ko je potekel enomesečni rok 
ministrstva za okolje in prostor.
Na seji sveta KS Jagodje Dobrava, ki 
so jo sklicali v začetku tega tedna, so 
od pripra vij alca načrta zahtevali, da 
zniža liveto trase celotnega križišča, kar 
pomeni, da bi ga morali delno vkopati 
in, če bi ga le nekoliko zamaknili proti

zahodu, bi s tem bistveno izboljšali 
pogoje življenja v nekaterih bližnjih 
stanovanjskih objektih. Posebej pa so 
še predlagali, naj se ta odsek hitre ceste 
začne urejati po odprtju trase hitre ceste 
od Kopra do Dragonje.
Po doslej znanih informacijah bodo 
predloge ministrstva zavrnili v kar nekaj 
svetniških skupinah, tako da se bo zdaj 
morda le zgodilo, da bo občina, z roko 
v roki z občani, poskrbela za to, da bo 
trasa, če jo že imamo, čimmanj posegla 
v naše življenje in okolje.

Lep dan izolskih invalidov

V petek 7. julija 2007 je Društvo invalidov Izola organiziralo tradicionalni enod
nevni izlet težkih invalidov. Z avtobusom so se odpeljali po Primorski. Izleta se je 
udeležilo osemintrideset težkih invalidov in dvanajst spremljevalcev, ki pomagajo 
invalidnim osebam na vozičkih in ostalim invalidom. Najprej so si ogledali Fran
čiškanski samostan na Kostanjevici pri Novi Gorici, kjer jim je pater povedal zgo
dovino samostana in grobnic v katerih počivajo zadnji člani francoske kraljevske 
rodbine Burbonov. Po ogledu in malici so se odpeljali na Sveto goro. Pričakal jih je 
pater in tudi tam so slišali obsežno razlago o zgodovini bazilike. Pot jih je nato vo
dila na Kras v Križ pri Sežani in v gostilno Kraški hram. Po kosilu je sledilo druženje 
ob spremljavi harmonike in petja. Na ta način skušajo v društvu težkim invalidom 
polepšati njihov vsakdan, saj na tak način lažje pozabijo vsakdanje skrbi in težave. 
Ob vrnitvi domov jih je, seveda, ves čas spremljalo petje In čeprav je za nekatere 
med njimi takšen izlet lahko zelo naporen je ob zadovoljnih in nasmejanih obrazih 
ves trud spremljevalcev in organizatorjev poplačan.
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Politika in mladi

ZIN se rešujejo politične 
in strankarske navlake
Kdo ve, če se bomo navadili ali ne. Dejstvo je, da je bilo v Izoli toliko časa vse 
v rokah peščice ljudi, da smo se že navadili dihati po njihovo. In ko pride do 
spremembe v glavi, ima telo včasih težave tudi z osnovnimi gibi. Letos, kot vsi 
dobro vemo, je prišlo do takkšne spremembe pri vodenju naše občine.
Posledica pa je nekakšna zmeda, predvsem med 
organizacijami, ki so do sedaj pretežno slonele na izbranih 
političnih ramenih. Ena od teh organizacij, ali prireditev, 
so bile tudi Združene Igre Narodov, oziroma ZIN.

Od vedno je veljalo, da so ZIN pogruntavščina 
prejšnjega občinskega vodstva in njihovega 
podmladka, saj jim je vrsto let predsednikoval 
Aleksej Skok, najprej kot vodilni človek Liste 
Mladi za Izolo, ki je zdaj predsednik in občinski 
svetnik SD-ja. In ker ZIN-a letos ob zaključku 
pomladi ni bilo, je marsikdo to povezal zgolj z 
menjavo občinske oblasti, vendar kaže, da le ni 
tako. Jan Peloza, ki je bil zadnja leta odgovoren za 
organizacijo te prireditve, pravi:
- Ja, zadnja tri leta sem bil odgovoren za 
organizacijo, sem pa bil aktiven pri ZIN-u še od 
časa, ko je pobudi predsedoval Aleksej Skok.
- In praviš, da letos Zdužene igre narodov bodo.
- Vsekakor. Prišlo je namreč do določenih zapletov, 
povezanih predvsem s političnimi povezavami. In 
tu bi rad poudaril, da ZIN ni nikakršna politična 
prireditev. Je nevtralna prireditev, katere 
posamezniki so lahko tudi člani kakšnih strank, 
a to vsekakor ni v ospredju našega dela. Po mojih 
informacijah ni nihče v ekipi, ki organizira letošnjo 
prireditev, član katerekoli politične stranke.
- Včasih pa ni bilo tako.
- Res je bilo to včasih nekoliko drugače zastavljeno. 
Prve spremembe so se zgodile potem, ko je bilo 
vodenje predano mlajšim, do dokončnega preskoka 
pa je prišlo v času lanskoletnih volitev, ko sem tudi 
kandidiral na listi Mladi za Izolo. Priznati moram, 
da so nekateri organizatorji prav zaradi moje 
kandidature lansko leto, podprli prav to stranko, 
ampak prav vsi z namenom nekaj spremeniti, 
popraviti. Po volitvah sem bil z ekipo razočaran, 
priznam. Pa ne zaradi izida volitev, ampak zaradi 
drugih stvari, ki nam niso bile najbolj všeč. Prav zato 
smo se oddaljili od politične scene. Takrat sem se 
tudi osebno odločili, da si ne želim več predalčkanja 
someščanov in, da imam dovolj zlobnih govoric češ 
‘to itak delajo za samopromocijo’. To delamo, ker 
verjamemo, da zmore civilna družba več v vlogi 
lobista kot v vlogi politika. To sem ugotovil dokaj 
pozno, a mi ni težko priznati..
- Je pa zato verjetno večja težava pri zbiranju 
sredstev.
- Nam je bilo jasno že na začetku, da neke hude 
podpore od občine letos ne bomo dobili, in tako 
nam je bilo tudi rečeno, in zato smo se tudi prijavili 
na razne državne razpise, kjer smo pridobili večino 
sredstev za kritje stroškov organizacije. Največje 
vsekakor predstavlja 
organizacija prevozov.
No, na koncu smo se na 
Občinske razpise vseeno 
prijavili in nekaj sredstev 
tudi dobili. Naš letošnji 
proračun bo vsekakor 
manjši od preteklih let, 
a bomo zato postavili v 
ospredje prostovoljno 
delo in različna 
sodelovanja. Predvsem 
pa se ne bomo več tako 
zaprli vase, kot smo to 
počeli pretekla leta. Za 
medijsko prepoznavnost |
ZIN-a pa se ni za bati, 
saj bomo, zahvaljujoč

različnim medijskim sponzorjem, letos še bolj 
vidni kot kadarkoli prej.
- In kako to, da letos Združenih Iger Narodov še 
ni bilo?
- Odločili smo se, da jih raje priredimo konec 
poletja, torej septembra. Izkušnje nam govorijo, da 
je ob koncu maja in začetku junija vedno pretežno 
deževno, poleg tega pa se takrat odvija tudi Kino 
Otok. Eden glavnih dejavnikov pa je tudi matura, 
saj so vsi letošnji organizatorji mlajši od mene in 
zaenkrat še vsi dijaki. Tako smo prireditev prestavili 
v čas od 8. do 15. septembra, ko bo Izolo obiskala 
mladina iz petnajstih evropskih držav. In tudi sicer 
bo letošnji ZIN nekoliko drugačen od prejšnjih. 
Prav zaradi partnerstva s študentskimi klubi in, 
kot kaže, z vsemi osnovnimi in srednjimi šolami na 
obali, smo dogodek približali mladim. Neposredno 
nameravamo doseči do 4.000 mladih v razredih z 
delavnicami, ki temeljijo na trajnostnem razvoju in 
promociji idej Združenih iger narodov. Te pa gredo 
od perečih ekoloških tem, pa do aktivističnega 
mladinskega dela in seveda spodbujajnju le tega..
- Dogajanje bo torej kar pestro?
- Tako je. Poleg dopoldanskega dogajanja na 
šolah in popoldanskega na ulicah in plažah, ne 
smemo pozabiti na večerno dogajanje, ki ga je 
letos res dosti, razporejeno pa je po celotni obali. 
O podrobnem programu bomo kaj več povedali 
prihodnji mesec, ker se trenutno še dogovarjamo 
z nastopajočimi in iščemo vzporednice z vsemi 
partnerji. Torej, v ZIN tednu lahko pričakujemo 
koncerte, poulično dogajanje in akcije svetovne 
razsežnosti, kot je postavljanje živega znaka miru. 
Prav k postavljanju znaka miru bomo letos tudi 
prvič pozvali domačine. Toda skrbi še ni konec. 
V eni od preteklih številk Mandrača je pisalo, da 
je Komunala odstranila skulpture iz odpadnega 
materiala, ki so bile postavljene pri gostinski 
šoli. Kaže, so šle skulpture nekomu na Občini 
očitno v nos, saj ne bi pasale v izolsko okolje. Ni 
se malokrat zgodilo, da so se prav turisti slikali 
ob umetninah iz odpadnega materiala, ki smo ga 
v času čistilnih akcij privlekli prav iz izolskega 
morja. Sedaj se na mestu, kjer je pred tem stal 
svetilnik iz avtomobilskih gum bohoti palma, ki 
jo lahko občudujemo že dalj časa tudi v Kopru. 
Ker nam na Občini in Komunali ne zna nihče 
povedati, zakaj so bile skulpture odstranjene, smo 
se odločili zbirati peticijo, da skulpturo vrnemo na 
njeno mesto. Pojma nimamo, kje je končala in ne 
zdi se nam prav, da nas o tem niso niti obvestili. 
Peticijo lahko podpišete na spletni strani www. 
unitedgames. si/peticija.
- Torej lahko res govorimo o novih Združenih 

NOV igrah narodov.
- Vsekakor. Zdaj smo res 
nevtralni. In to toliko, da 
imamo v naših vrstah tudi 

P člane različnih političnih 
U opcij, kar je bilo vpreteklih 

letih nekaj nepojmljivega. 
™ Naš namen pa je, da 

mladino aktiviramo. 
j Najbolj smo zadovoljni, 

ko kdo od naših članov, ki 
je zapustil ZIN, nadaljuje 
svojo aktivistično delo 

| drugje. To samo pomeni, 
da je takšna oseba 
od nas odnesla nekaj 
pomembnega. Aljoša m.

Zvezdice med idejami 
stare in nove oblasti
V izolski občinski organizaciji Social
nih demokratov so na tiskovni konfe
renci pred današnjo sejo Občinskega 
sveta predstavili pobudo oziroma zah
tevo, naj občina takoj ustavi izvajanje 
sklepa o selitvi dnevno bivalne enote 
Zvezdice iz prostorov ob parku Pietro 
Coppo v prostore stare italijanske 
osnovne šole.

Kot je povedala poslanka in občinska svetni
ca Breda Pečan, bodo tej zahtevi, ki naj bi 
jo sprejeli na posebni točki dnevnega reda, 
dodali še zahtevi, da se Občinski upravi nalo
ži, da najprej preveri, ali sploh obstaja kakrš
nakoli možnost, da se v te prostore umesti 
gostinsko dejavnost tipa “mestna kavarna” 
ali “multimedijski center”. To pomeni, da 
preveri, ali je za te prostore možno prido
biti gradbeno in uporabno dovoljenje za 
dejavnost “gostinstvo”. Uradu za družbene 
dejavnosti pa se naloži, da pripravi program 
prostočasnih dejavnosti za šoloobvezne 
otroke, ki niso aktivni člani posameznih 
športnih, kulturnih ali drugih društev ali se 
želijo udeleževati tudi drugih dejavnosti v 
svojem prostem času, delati domače naloge 
in se pripravljati za šolo ob pomoči in pod 
vodstvom strokovno usposobljenih oseb ter 
prostovoljcev.
V obrazložitvi tega predloga pa lahko pre
beremo:
Menimo, da je dejavnost Društva prijateljev 
mladine in “Zvezdic” za kvaliteto življenja 
naših otrok izjemno pomembna in da je stop
nja socializacije, čustvena inteligenca in ne 
nazadnje tudi šolski uspeh večine otrok, ki 
so že nekaj let vključeni v dejavnost Zvezdic, 
daleč presegla tisto, ki so jo dosegali pred za
četkom delovanja “Zvezdic”.
Prednosti sedanje lokacije 
Prepričani smo, da je organizirano in vode
no preživljanje prostega časa šoloobveznih 
otrok in deloma celo srednješolcev v pro
storih v Ulici Maksima Gorkega 8, primerno, 
saj so ti prostori v neposredni bližini najlep
šega parka v naši občini, v primerni bližini 
otroškega igrišča, v bližini osnovne šole z 
italijanskim učnim jezikom in osnovne šole 
Voke Šmuc. Opremljeni so z vso potrebno 
kuhinjsko opremo, ki omogoča otrokom, 
da se naučijo osnovnih kuharskih veščin in 
pravil zdrave prehrane, po potrebi pa tudi 
zagotavljanje obrokov, ki jih doma zaradi 
različnih razlogov niso deležni. Opremljeni 
so z računalniki, igračami in pohištvom, kar 
omogoča otrokom, da se vsak dan in tudi ob 
slabem vremenu lahko igrajo, berejo, delajo 
naloge ali se učijo.
Otroci ali gostinstvo?
Po mnenju Socialnih demokratov je narav
nost absurdna in katastrofalno škodljiva 
odločitev, da se ti prostori namenijo za go
stinsko dejavnost, kot da bi v naši občini ne

imeli dovolj gostinskih lokalov raznih vrst in 
različnih kvalitet. Dajanje prednosti gostin
ski dejavnosti pred skrbjo za zdrav in druž
beno aktiven razvoj naših otrok pa sploh 
zbuja dvome v dobronamernost vladajoče 
garniture v naši občini.

Navajanje razlogov, ki govorijo v prid se
litvi “Zvezdic” v staro italijansko osnovno 
šolo, pa v SD zavračajo tako le:
Promet: Dejstvo je, da je ulica Maksima 
Gorkega zaprta za ves promet, medtem ko 
je Gregorčičeva ulica sicer res v starem me
stnem jedru, a ni zaprta za promet.
Igrišče: Poudarjanje “neposredne bližine 
igrišča - dvorišča” je prav tako dokaz, da 
aktualni oblastniki nimajo kaj dosti pregleda 
niti nad dejanskimi razmerami glede zahtev 
in odnosov sosedov do športne dejavnosti na 
tem dvorišču niti ne razumejo, da dejavnost 
“Zvezdic” pač ni namenjena športni dejavno
sti. To namreč v Izoli gojijo in izvajajo spe
cializirana športna društva, katerih člani in 
članice so tudi mnogi med otroki, ki so redni 
obiskovalci pri “Zvezdicah”.
Sosedje: Morda bi bilo dobro, če bi si akterji 
iztiskanja “Zvezdic” v staro mesto vzeli čas 
in preverili, kaj se je dogajalo pred časom na 
območju okoli tega šolskega dvorišča. Prišlo 
je do prave majhne “vojne” med sosedi in 
mladimi uporabniki dvorišča, ki so na njem 
igrali igre z žogo in motili mir sosedov. Ni 
odveč povedati, da situacija ni bila nič dru
gačna v času, ko je bila tukaj še osnovna 
šola.
Stroški: Oprema za delavnice, kuhinjo, 
igralnico, računalnike - vse to je bilo kuplje
no z donatorskimi sredstvi umetnikov, ki jih 
trenutna oblast tudi izseljuje iz ateljejev, v 
katerih ustvarjajo svoja dela in drugih do
natorjev, ki jim je zares kaj za dobro otrok. 
In sedaj bomo po nepotrebnem trošili javna 
sredstva zato, da bomo zadostili interesom 
nekega neznanega zasebnika, ki je, kot kaže, 
bolj pomemben kot vsi otroci, ki najdejo za
vetje in zanimivo dejavnost v lepo urejenih 
prostorih v ulici Maksima Gorkega. 
Predlagateljem pa se je v obrazložitvi zapi
salo tudi to, da je podobne namene s pro
stori Košakov imela tudi prejšnja občinska 
oblast. Tako le so zapisali:
Pojasniti je treba, da je strokovna služba 
občine Izola skupaj s potencialnim najemni
kom že pred približno petimi leti poskušala 
pridobiti tovrstno gradbeno dovoljenje, a je 
po predhodnem preverjanju stališč sosedov, 
katerih soglasje je bilo potrebno pridobiti, 
ugotovila, da soglasij ne bo mogoče zago
toviti in je zato odstopila od nadaljnjega 
postopka in namenila prostore bistveno bolj 
pomembni rabi: razvoju človeških virov in 
vlaganju vanje, kot se v sodobnem jeziku 
tudi pravi spodbujanju razvoja otrok in mla
dine.

Takole je zapisal vodja 
svetniškega kluba SD Aleksej Skok
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Sejem starin “bolšjak” 
bo poleti kar dvakrat
Na novinarski konferenci o organizaciji Izolskega poletnega bolšjega 
sejma so: vodja projekta Jože Černelič, v.d. direktorja GIZ-a Aleksander 
Frantar, ter Janez Janežič z ženo Marijo v vlogi etnologov, govorili o 
»Izolskem poletnem bolšjem sejmu.«
Po besedah Jožeta Černeliča, je Veli
konočni, zdaj že skoraj tradicionalni, 
izolski sejem starin požel tako velik us
peh, da bi bilo škoda, če bi se dogajal 
le enkrat letno. Zato so tudi namenili 
drugo soboto avgusta in septembra 
poletnemu sejmu, ki pa se bo vseeno 
nekoliko razlikoval od Velikonočnega.

Za začetek, bodo tokrat stojnice za
sedle park Pietro Coppo in ne Veli
kega Trga ali Manziolijevega Trga. 
Če pa bo razstavljalcev več od pred
videnega, se bo sejmišče razširilo še 
proti Kampi/Lonki ali v smeri proti 
Portorožu. Za razliko od Velikonoč
nega, ne bo izrazitega kulturnega 
programa in bo poudarek predvsem 
na razstavljalskem delu. Razloge za 
spremembo lokacije in programa 
lahko poiščemo v tradicionalnosti 
Velikonočnega ter seveda v prora
čunu. Kot pravi Černelič, je poleti 
vsako parkirno mesto prepomemb
no in bi bilo škoda popolnoma za
preti osrednje izolsko parkirišče za 
organizacijo sejma.

Za organizacijo sejma imajo na 
razpolago 6.000 Burov, kar bo 
zadostovalo za najem in postavitev 
stojnic, ter za jutranjo kavo in 
kosilo razstavljalcem. Ta gesta 
dobre volje pa po besedah g. 
Černeliča “naj ne bi bila sama sebi 
namen, ampak bi organizatorji radi 
pokazali razstavljalcem vso svojo 
gostoljubnost in prijaznost.”
Janez Janežič, kot strokovnjak s tega 
področja, je začel s hvalospevom 
izolskemu bolšjemu sejmu in prejšnji 
ter tudi sedanji izolski oblasti, ki 
je nastanek sejma tudi omogočila 
(oziroma, njegovo nadaljevanje), 
nato pa razložil , da je bolšji sejem 
več kot le prodajanje nekih izdelkov. 
Je etnološko pomembna dejavnost, 
z močnim poudarkom na kulturni 
dediščini. Razstavljalci pa niso 
le prodajalci, temveč predvsem 
zbiratelji, ki radi razstavijo svoje 
dragocenosti. Trdi tudi, da bi izolski 
sejem že lahko konkuriral slovitemu 
graškemu bolšjemu sejmu. Med 
drugim je zanimivo tudi to, da je 
„naš“ bolšji sejem že mednarodna 
kulturna prireditev, saj razstavljalci 
prihajajo ne le iz Slovenije, temveč 
tudi iz sosednjih držav.
Alekstander Frantar, ki je odgovoren za 
razvoj izolskega turizma, je poudaril, 
kako je takšna prireditev pomembna za 
naše mesto, saj je namenjena predvsem 
srednji in starejši populaciji, mlajšim 
pa lahko koristi, da pobliže spoznajo 
skupno preteklost.
Tako se nam obetata še dve poletni 
prireditvi, ki bosta nedvomno priva
bili lepo število obiskovalcev in za
gotovo tudi domačinov.
______  Aljoša M.

Uvajamo novo storitev:
izdajo po meri narejenih ortopedskih 
čevljev na recept [naročilnico za medi
cinsko tehnični pripomoček).

Kot pogodbeni dobavitelj ZZZS od sedaj spreje
mamo tudi recepte oz. naročilnice za ortopedsko 
obutev, izvajamo meritve in na podlagi le-teh 
izdelavo obutve.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Kristanov trg 1 - tržnica • Tel.: 64 ■ 040 - 64

Spoznajte naš svet na 
mednarodnih delovnih taborih
Člani Zavoda za mednarodno prosto
voljno delo Voluntariat hodov petek 20. 
julija ob 20.30 uri v Multimedijskem 
prostoru KT1 predstavili mednarodne 
delovne tabore in ostale prostovoljne 
dejavnosti humanitarne organizacije. 
Po kratkem filmu, ki so ga ustvarili 
prostovoljci in prikazuje utrinke raznih 
delovnih taborov, bodo opisali možno
sti in pogoje za vključitev v humanitar
ne projekte doma ter po svetu.

Voluntariat je slovenska veja med
narodne mirovniške organizacije 
in gibanja Service Civil Internatio
nal (SCI). SCI povezuje več kot 60 
nevladnih organizacij po Evropi, 
Afriki, Aziji, Avstraliji ter Severni 
in Južni Ameriki. To sodelovanje 
Voluntariatu omogoča pošiljanje v 
tujino in sprejemanje na slovenske 
tabore več kot 200 prostovoljcev po 
celem svetu. Poleg tega se Volun
tariat ukvarja tudi z dolgoročnimi 
prostovoljnimi programi, kot sta 
npr. Evropska prostovoljna služba 
in dolgoročno prostovoljno delo v 
partnerskih organizacijah po celem 
svetu

Delovni tabori potekajo predvsem 
poleti in trajajo od nekaj dni do ne
kaj tednov. V sodelovanju z lokal
nimi organizacijami se prostovoljci 
udejanjajo na področju varovanja 
naravne in kulturne dediščine, mi- 
rovništva, pomoči deprivilegiranim 
družbenim skupinam itd.
Člani Voluntariata želijo skozi pro
stovoljno delo promovirati ideje 
družbene pravičnosti, trajnostnega 
razvoja, mednarodnega sodelova
nja in solidarnosti. Povdarjajo pa 
tudi dragocene življenjske in delov
ne izkušnje, ki jih prostovljci prido
bijo pri sodelovanju v dobrodelnih 
projektih .

Vzgojiteljsko delo v vrtcu 
je tudi moški poklic
Uroš Klobas je Izolan, izredni študent 
pedagoške fakultete Koper, smer 
predšolska vzgoja. Pripravništvo je 
opravljal v izolskem vrtcu, vendar tam 
ni bilo možnosti za zaposlitev, čeprav 
moških v kolektivu skorajda ni, tako da 
je dobil zaposlitev kot pomočnik vzgo
jiteljice v vrtcu pri osnovni šoli Sečov
lje. Poleg tega ima tudi nekaj izkušenj 
z otroki s posebnimi potrebami, saj je 
v okviru služenja civilnega vojaškega 
roka delal v osnovni šoli s prilagojenim 
programom. V specializirani reviji Vz
gojiteljica (že ime revija priča o femi- 
nizaciji tega poklica) je o svojem delu 
in izkušnjah zapisal tako-le:

Odločil sem se, da bom napisal članek 
o vlogi moškega v vrtcu. Ker je običaj, 
da sta v družini oče in mati, je zažele
no, da bi bilo v vrtcih in tudi v nižjih 
razredih osnovnih šol zaposlenih več 
moških. Za poklic oziroma za poslan
stvo, kot je vzgoja otrok, se na žalost 
odloča še vedno premalo moških. Če
prav je šolanje omogočeno obema spo
loma, je kljub temu še vedno prisotno 
veliko predsodkov. Razloge za to lahko 
iščemo tudi v tem, da nekateri moški, ki 
imajo določene potenciale in željo, da 
bi se zaposlili v vrtcu, ne vidijo smisla v 
tem poklicu. Ker so predsodki močnejši 
od njih samih, dvomijo, da bi uspeli v 
ženskem kolektivu in ne vidijo možno
sti za spremembe in napredovanja. Za
radi majhnega števila zaposlenih pogo
sto naletimo na različne odzive kolegic, 
staršev in širše družbe.

Veliko star
šev, kolegic 
vzgojiteljic 
in ljudi, ki 
so zaposleni 
v vrtcih, je 
začudenih. Se 
vedno vlada 
prepričanje, 
da je delo 
vzgojitelja 
namenjeno 
samo žen
skam. Vendar 
se v praksi ka
sneje izkaže, 
da smo moški 
nepogrešljivi. 

Otroci so nad moškim navdušeni, za 
njih pomeni to popestritev.
Vsi moški, ki smo zaposleni v vrtcih, 
in opravljamo dragoceno in odgovorno 
delo vzgoje otrok, lahko potrdimo, da 
smo zelo vztrajni in se trudimo, da bi 
vnesli v prakso nekaj novega, želimo si 
sprememb in dvig kakovosti vzgojno- 
izobraževalnega dela, ki pozitivno vpli
va na vse otroke. Zase lahko povem, da 
sem izjemno navdušen, da sem se zna
šel v tem pokliču in začutil, da me delo 
z otroki napolni s pozitivno energijo in 
me vsak dan znova motivira.
Moških bi verjetno bilo v vrtcih več, če 
bi vedeli, kako prijetno je delati z otroki 
in občutiti njihovo hvaležnost. Čeprav 
sem šele na začetku svoje profesionalne 
poti, sem prepričan, da mi ne bo nikoli 
žal, da sem se odločil za ta poklic.

Uroš Klobas, pom. vzg, Vrtec Sečovlje



hmjuor/lc 6 KAPUČINO
■OS**-

ČETRTEK , lg.JULIJ 2007, ŠT. 716

Spet bomo imeli vsaj 2 olimpijca
Jadranje

CASCAIS - Z zaključno regato razreda 470 
se je končalo svetovno jadralsko prvenstvo. 
Slovenija se je po pričakovanjih kvalificira
la na olimpijske igre 2008 v razredih laser, 
finn, 470 moški in ženske. »Dosegli smo 
tisto, po kar smo prišli v Cascais,« pravi 
predsednik strokovnega sveta Ivan Štravs. 
Z malo več sreče bi Slovenija dobila še drugi 
nastop v regati za medalje, a sta Vesna De
kleva Paoli in Klara Maučec na koncu finalne 
serije obstali na 11. mestu z enakim številom 
točk kot Erin Maxwell in Isabelle Kinsolving. 
Američanki sta se zaradi boljših rezultatov 
skozi šivankino uho izmuznile v veliki fina
le, toda z izkupičkom naših deklet smo lahko 
vseeno več kot zadovoljni. Nekdanji svetov
ni podprvakinji in četrti z 01 v Atenah Vesna 
Dekleva Paoli in Klara Maučec sta prvenstvo 
končali na 12. mestu , med dvajseterico pa 
sta končali tudi sestri Černe, 17. absolutno, 
na kar smo lahko prav tako ponosni. “Dolgo 
smo se lovili in iskali večjo hitrost v močnem 
vetru. Spremenili smo nastavitve na jadrnici, 
dekleti pa sta postali vse bolj samozavestni 
tudi v vetru s hitrostjo 25 vozlov. Škoda za 
izgubljeno priložnost, saj sta bili blizu finala, 
vendar pa je bil pomemben tudi zadnji dan 
zaradi obrambe olimpijske kvote,” je pove
dal Jurij Dorošenko, trener Dekleve Paoli in 
Maučecove. V ženski floti sta tretjič zapored 
naslov svetovnih prvakinj osvojili Nizozem
ki Marcelien De Koning in Lobke Berkhout. 
Vse dobro, kar se konča dobro, bi lahko re
kli tudi za nastope moških reprezentantov. 
Olimpijsko kvoto sta Sloveniji prijadrala 
Karlo Hmeljak in Mitja Nevečny, 3. v zadnji 
regati in 25. v absolutnem seštevku. <?To- 
maž Čopi in Luka Verzel sta zavzela končno 
65. mesto in si bosta kožo reševala v Qing- 
dau, kjer se bosta morala uvrstiti v vrh, da 
prepričata predsednika strokovnega sveta 
Ivana Štravsa v smiselnost podaljšanja in
ternih kvalifikacij do pomladi. “Slovenija si 
je že na tem SP zagotovila štiri kvote za 01, 
v razredih laser jo je z 22. mestom prijadral 
Vasilij Žbogar, v razredu finn pa z bronastim 
odličjem Gašper Vinčec. Praktično vsi, ki so 
prišli na SP, so bili zelo dobro pripravljeni, 
ker se je delilo 75 odstotkov kvot za 01. Mi 
smo dosegli tisto, po kar smojtrišli v Casca
is. Več je gotovo pričakoval Žbogar in tudi 
sam bi ga pred SP uvrstil med deseterico. 
Mogoče ni dobro, ker je zapustil Split, kjer 
se je pripravljal za prejšnje sezone, ker je 
tam veliko dobrih laseristov. Morda je tudi 
preveč nastopal po različnih celinah. Vesna 
Dekleva Paoli in Klara Maučec sta po vrnitvi 
krmarke po porodu na pričakovanih mestih. 
Škoda, da jima je za las spodletela uvrstitev v 
finalno regato za medalje. Tudi sestri Černe 
nista za njima veliko zaostali. Na predolm- 
pijsko regato avgusta v Qingdao bosta poleg 
Vinčeca in Žbogarja odšli še posadki Dekle
va Paoli/Maučec in Čopi/Verzel. Čopiju na 
tem SP ni šlo, v četrti regati je bil drugi, ko 
je veter pihal prek 35 vozlov v sunkih, imel 
pa je preveč slabih mest. Verjetno še ni rekel 
zadnje besede. Na Kitajskem bomo videli, ali 
bomo podaljšali slovenske olimpijske kvali
fikacije do spomladi. To se bo zgodilo, če bo 
Čopi prišel v sam vrh. Podobno podaljšanje 
bom predlagal izvršnemu odboru zveze tudi 
za ženski razred 470. Trenutno sta v pred
nosti Hmeljak in Nevečny ter Dekleva Paoli 
in Maučecova,” je SP ocenil predsednik stro
kovnega sveta Jadralne zveze Slovenije Ivan 
Štravs.

Urška Košir 8. na EP optimist

Na evropskem prvenstvu razreda opti
mist v Varkizi je Izolanka Urška Košir 
osvojila 8. mesto v evropski konkurenci 
in bila 10. absolutno. Članica JK Burja 
je v močnih vetrovih prijadrala že do 7. 
mesta v skupnem seštevku, a je z dru
gim odbitkom prvenstvo sklenila kot 10. 
Grčija je letos nadpovprečno razgreta in raz
pihana, zato so organizatorji uspeli izkoristi
ti le tri od petih tekmovalnih dni. Izpeljali so 
osem regat, prve po petnajstih vozlih vetra, 
vse ostale pa je tekmovalce po regatnem 
polju poganjal sloviti grški veter meltemi z 
več kot 20 vozli. V surovih razmerah za male 
škatlaste jadrnice optimist se je od slovenskih 
predstavnikov najbolje znašla Urška Košir iz 
Izolskega jadralnega kluba Burja. Koširjeva 
je prvenstvo začela z 11. mestom v floti 86 
tekmovalk, se z uvrstitvami med deseterico 
in zmago v predzadnjem plovu povzpela vse 
do 7. mesta, in po odbijanju dveh najslabših 
rezultatov znova pristala na absolutnem 11. 
mestu, a le zaradi tiskarske napake, ki so jo 
včeraj popoldne odpravili in Urški pripisali 
zasluženo 10. mesto! Mlada jadralka je uple
nila 4., 9., 8., 4,1 in 11. mesto ter s tem po
stala 8. najboljša krmarka razreda optimist v 
Evropi. Z močnimi vetrovi je solidno opravila 
tudi preostala četa slovenskega jadralskega 
naraščaja. Po slabšem začetku se je s 23. 
mestom dobro izvlekel Simon Laganis iz JK 
Olimpie, naš najboljši predstavnik v deški 
konkurenci, ki je štela 143 tekmovalcev. Klas 
Kaligarič je bil skupno 37. in 31. v evropski 
konkurenci, brat dvojček Ren pa 66. oz 56. 
Evropejec. Dylan Tidd se je prvenstva ude
ležil kljub roki v mavcu, a so bile divje raz
mere na morju vendarle prevelik napor za 
poškodovano roko, zato je po uvodnih treh 
regatah odnehal in tekmovanje končal na 
142. mestu. Slovenija je imela na evropskem 
prizorišču še dve Evi. Peterneljeva je bila na 
koncu 53. Evropejka, Vebrova pa 83. s štiri
mi nedokončanimi regatami.
Vse kaže, da je bilo to zadnje evropsko pr
venstvo z ločenimi flotami. Na zasedanju 
združenja optimistov so Poljska, Avstrija in 
Ukrajina v začetku leta predložile predlog, 
da bi že na naslednjem evropskem prvenstvu 
tekmovalci jadrali skupaj in ne bili več loče
ni po spolu. V bodoče bodo tako udeleženci 
zaradi številčnosti še vedno tekmovali v več 
flotah, a mešanih, tako kot na ostalih prven
stvih razreda optimist.
KONČNI REZULTATI:
OPTIMIST deklice (v oklepaju EP) - 86 jadralk,
1. ESP Patricia Goro, 2. SWE Julia Gross, 3. PER 
Daniela Zimmermann, 10. (8.) SLO Urška Košir, 
56. (53) SLO Eva Peternelj, 83. (73) SLO Eva Veber 
OPTIMIST dečki (v oklepaju EP) -143 jadralcev,
1. FRA Etienne Le Pen, 2. ITA Leonardo Dubbini, 3. 
CRO Juraj Divjakinja, 29. (23) SLO Simon Laganis, 
37. (31) SLOKlas Kaligarič, 66. (55) SLO Ren Kali
garič, 142. (117) SLO Dylan Tidd

OLIMPIO GAMES
Ta teden bo JK Olimpie, v sodelovanju s 
Centrom za kulturo, šport in prireditve iz 
Izole organiziral tradicionalno regato za 
razrede Optimist, Evropa, Laser radiai in 
4,7 ter Fireball, imenovano Olimpie games. 
Organizatorji pričakujejo udeležbo približno 
80-tih jadralcev.

Iztok Butinar počasi okreva
Trener izolskega VK Argo, Iztok Butinar, 
ki je pred tremi tedni v Avstriji doživel, 
skupaj z drugimi člani B reprezentance, 
težko prometno nesrečo, je te dni že začel 
rehabilitacijo po hudih poškodbah nog. 
Iztok je trenutno pri prijateljih v Ajdovščini, 
kjer bo skušal čimprej zaceliti posledice 
hude nesreče. Po napovedih bo manj 
poškodovana noga nared v kakšnem mesecu 
dni, za bolj poškodovano pa bo potreboval 
vsaj tri mesece.

Rekreacija

VROČ POHOD
V soboto so smučarski delavci pripravili že tretjič 
rekreativni pohod »1000 korakov po Izoli« 
v okviru prireditev ob občinskem prazniku Izole. 
Kljub veliki vročini se je pohoda udeležilo 
okoli 50 udeležencev. Pohod, ki je trajal nekaj 
več kot dve uri, so zaključili na terasi Gostinske 
šole. Ob prijetnem druženju in žrebanju praktičnih 
nagrad, ki so jih prispevali: 
vinar Zarro, Hotel Marina, Hotel Belveder, in 
Športna kolekcija BORA, so si udeleženci obljubili 
snidenje na četrtem pohodu leta 2008.

Mednarodni balinarski turnir v Izoli
Tudi upokojenci občine Izola smo praznovali 
naš občinski praznik, in sicer prav 11.julija 
smo organizirali
mednarodni balinaski turnir, ki se ga je 
udeležilo 9 moških in 10 ženskih ekip. 
Ekipe so bile iz Obalno-Kraške regije in 
pobratene občine Pazin. Ob tej priliki bi se 
rada zahvalila vsem donatorjem, ki so nam s 
svojim materialnim prispevkom pomagali, da 
smo turnir prijetno izpeljali,in sicer: Mehano 
Izola,Eurospin, Gostinski šolski center 
Izola,Kavarna Zvon,Komunala Izola,Market 
Spar in ostali.
Z darilom Mehana smo v Hotelu Delfin 
presenetili naše goste iz Pazina in našo 
naj starejšo aktivno balinarko Pjerino Deško, 
ki bo prihodnji mesec praznovala 86.rojsni 
dan.
Doma v Izoli pa so ostali tudi 4(štirje pokali) 
od devetih, ki smo jih podelili, in sicer:
1, mesto Balinarke Jagodja - Dobrave (Marija, 
Radojka in Nadja), 2. mesto Izola (Rita, Izabela, 
Silvana in Polda), 3. mesto Piran, v Piran pa je šel 
tudi pokal v bližanju, ki ga je osvojila Gioconda 
Domjo.
Pri moških pa je bil naslednji vrstni red: 1. mesto 
Ilirska Bistrica, 2. mesto Izola (Rudi.Eljo in 
Slavko), 3.mesto Pivka, Pokal v bližanju je prejel 
Milan Kekič iz Jagodja, v izbijanju pa je šel pokal v 
Postojno, prislužil 1 si ga je Bašič Ante.

POGLED S STRANI
piše:

Žarko Kovačič

Vse v objemu visokih temperatur, 
izolski rokomet pa v prijetnem hladu. 
Ob bližajočem se novem prvenstvu 
sta oba naša kluba daleč od želenih 
mozaikov. Tudi tokratni problemi 
niso novi, vlečejo se že kar nekaj 
časa. Na moški strani se še vedno ne 
ve, kdo bo trener in kakšen bo igral
ski kader. Seveda klub ima igralce, le 
stalne bitke za obstanek v ligi preveč 
utrujajo, sploh pa ob vseh spominih. 
Obljubljena pomoč sosedov iz Kopra 
še ni realizirana in ob vseh imenih, 
katera se omenjajo bi lahko bili tudi 
zelo tekmovalni. Vse bo odvisno od 
»glave«, teh pa naša okolica premore 
bolj malo. Uprava je aktivna in upa na 
skorajšnjo rešitev problemov. Veliko 
težje je pri dekletih, nekaj igralk je 
»zbežalo« in ekipa bo daleč naj mlajša 
v l.A ligi. Bolj kot leta pa so zaskr

bljujoče številke na klubskem računu. 
Vsi napori, vsaj do sedaj, še niso bili 
uspešni. Neizpeta pesem, ob vsem 
optimizmu na boljše čase, pa že sedaj 
lahko napovem hladno jesen in slabo 
bero prvenstvenih točk. Je pa vročina 
po svoje zagodla tudi pripravljalne
mu odboru za pripravo 50. obletnice 
rokometa v Izoli. Zaradi bližajočih 
se dopustov in čim boljše priprave 
dogodka smo določili nov datum 
izvedbe proslave. Srečali se bomo 1. 
decembra, kar nam je tudi bliže še iz 
starih časov. Še vedno pa velja vabilo 
vsem, da nam pomagate, tudi finanč
no. Kot boste opazili, smo z moškim 
rokometom prišli do današnjih dni, 
tudi o ženskem rokometu bomo v 
podobnem stilu nekaj napisali. Stvari 
so še v pripravi, vse tiste, katere sem 
prosil za pomoč pa prosim, da se mi 
oglasijo. Že sedaj pa se moram opra
vičiti, če mi je med pisanjem kaj ušlo. 
»Projekt« pisanja je kar zahteven, mi
slim pa, da je zbrani material dobra 
podlaga za morebitnega pravega pisca 
bolj poglobljene rokometne zgodovi
ne v Izoli.

< AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 

Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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Donatorska akcija izolskih rokometašev 
50 Eurov za 50 rokometnih let
Izolski rokometaši praznujejo 50 let in radi bi ta jubilej praznovali tako, da 
bi se lahko s ponosom ozrli na svoje dosedanje delo in z optimizmom zrli v 
prihodnost. To preprosto pomeni, da morajo jubilej primerno obeležiti na 
več načinov, od izdaje priložnostne knjige v kateri bodo opisali svojih 50 
let, do sprejemov za vse nekdanje rokometaše, trenerje, strokovne sode
lavce in tako naprej. Vse skupaj pa bi radi zaokrožili z veliko slovesnostjo 
v Simonovem zalivu s katero bi dokazali, da je Izola bila, je in bo zares 
rokometno mesto.
Ker takšni dogodki niso poceni in ker se oba rokometna kluba nenehno 
soočata s številnimi finančnimi težavami so se volonterji obeh klubov do
govorili, da Izolane, podjetnike, obrtnike in navadne občane povabijo k 
donatorski akciji s katero bi zbrali denar za vse naštete dogodke.
Če bi radi pomagali izol- ■bjì****2x*. 
skim rokometašem ob nji
hovi 50 letnici tako, da bi 
na njihov račun donirali

na TRR 10100-0035863514 
odprt pri Banki Koper.
Mladi in stari, amaterski in 
poklicni rokometaši vam 
bodo hvaležni.

Brezplačni jadralni tečaji za nove prvake!
Jadralni klub Olimpie Izola vabi predvsem Izolane na polet
ne tečaje jadranja na jadrnicah razreda optimist, Evropa in 
Laser. Jadranja se lahko učite vse delovne dni v tednu.
Začeli smo v ponedeljek, 16. julija. Tečaj traja dva tedna, 
vsak delovni dan od 10.00 ure do 16.00 ure, z vmesnim
kosilom v restavraciji SGTŠ.

*" i -»KP5»•■*'**».*. *K>

Občina Izola sofinancira 
izvedbo brezplačne šole ja
dranja za mlade iz občine 
Izola, sicer pa cena tečaja 
za mlade iz drugih kra
jev, znaša 4,5 Eura na dan 
(brez kosila) Udeleženci 
dobijo na razpolago jadr
nico, rešilni pas, strokovno 
vodstvo in vse drugo, kar 
za jadranje potrebujejo. 
Prijave sprejemamo na tel. 
040 794 536 (Mef) ali 041 
584 056 (Jura) ter na elek
tronski naslov: 
drago.mislej@mandrac.si 
Zborno mesto je pri klubu 
(Veluščkova ulica) ob par
kirišču Kampa.

Pisma bralcev

OSLOVSKA KLET 19 
Hiša na Velikem trgu 19 v Izoli, v kateri 
se dogajajo vse tiste reči..., želi pove
dati svojo zgodbo preko stanovalcev, 
ki jih ves ta cirkus najeda že dobra tri 
leta in pol. Nekoč so ji res pravili Ko
lumbija, danes pa kot da je v Kolumbi
ji. In tudi ni sama hiša tista, ki bi bila 
problem, problem je njena klet.

Klet, ki je vir velikih zapletov, ima resda lep po
gled na morje, ima pa na žalost tudi veliko po
manjkljivost - JE PREMAJHNA, oziroma, preni
zka. Zato jo zadnja leta velik del Izole poskuša 
nategniti: Občina, Stavbenik, slaščičar Salija. 
Ker pa to preprosto ne gre, vsi skupaj nategu
jejo kar nas, stanovalce te hiše. Po zakonu, po 
pravici in po potrebi naj bi klet pripadala nam, 
stanovalcem; obenem pa se Občina kot lastnik 
in slaščičar ne moreta sprijazniti z dejstvom, da 
so pred okoli stotimi leti ljudje ta prostor name
nili za osle in ne za sodobni poslovni prostor. 
Če klet ne bi imela te pomanjkljivosti, bi bila 
prav gotovo že več kot dvajset let lokal, kafič ali 
slaščičarna in nas stanovalcev nihče ne bi prav 
nič vprašal.
In kaj se je dogajalo med 29. 6. in 11.7.2007 
- kot sklepno dejanje v nategovanju tako kleti 
kot stanovalcev hiše? Prišli so gradbeni delavci 
in začeli čistiti klet s poglabljanjem tal in sicer 
tako, da so kopali v temelje hiše. Nihče ni bil 
pripravljen pokazati nobenega dokumenta 
oziroma dovoljenja (npr. najemne pogodbe, 
gradbenega dovoljenja, občinskega dovoljenja 
za izvajanje gradbenih del v turističnem delu 
mesta), celo osebne nihče ni hotel pokazati, 
da bi vedeli, kdo posega v našo hišo. Prvi dan 
je na naš poziv prišla policija, potem pa sedem 
dni nobena uradna oseba več; le vsi vpleteni so 
neformalno nadzorovali potek (hitrost) del. Od
peljali so 7 do 10 kamionov temeljnih kamnov 
in drugega izkopanega materiala iz kletnih 
prostorov naše hiše - kljub temu, da smo dela 
prijavili gradbeni inšpekciji, policiji, Občini, 
občinski inšpekciji - redarstvu... Uporabljali so 
našo elektriko in vodo ter kratili naše zakon
ske pravice, saj imamo odločbo Ministrstva za 
okolje in prostor RS, da brez našega soglasja 
tega ne smejo početi; pa vendar ni bilo nobene 
uradne osebe, ki bi ustavila nezakonit izkop in 
uničevanje naše lastnine. Sedmi dan je pošteno 
opravil svoje delo redar in odstranil steklarski 
tovornjak, deseti dan pa so prišli novinarji in 
inšpektor iz gradbene inšpekcije v Kopru, ki 
je dela končno ustavil. To, česar pa smo se vsa 
ta tri leta in pol »pogajanj« najbolj bali, se je že 
zgodilo; in če bi minila še kakšna ura, bi prišlo 
še do betoniranja brez strokovnega vodstva, po
tem pa bi lahko le še nemočno čakali, kakšne 
bodo posledice ob jesenski plimi ali kakšnem 
drugem naravnem pojavu.

V času triletnega nategovanja je prišlo do na
slednjih kršitev zakona:
- ob odkupu stanovanj (...) od Občine Izola 
je bila dvema stanovalcema odvzeta pravica 
do odkupa kleti, ki je pripadala stanovanjema 
(eden od lastnikov je medtem to že razrešil po 
sodni poti)
- neupoštevanje predpravice stanovalcev do naj
ema ali odkupa kletnih prostorov
- zavajanja pri dogovorih za spremembo na
membnosti kleti, češ da naj bi klet postala pro
dajalna sladoleda, obenem pa so bili vsi načrti 
in vsa dokumentacija narejeni za slaščičarno 
(WC za goste, pult in prostor z izdelavo sladole
da, kuhanje toplih napitkov...)
- gradbeno dovoljenje za spremembo namemb
nosti je bilo izdano, ne da bi upoštevali naše pri
pombe (nerešen problem ventilacije, motenje 
dohoda v stanovanjsko hišo, višina prostora, 
potrebno soglasje stanovalcev...)
- vdor v našo hišo in izvajanje gradbenih del, 
kljub dokončni odločbi Ministrstva za okolje in 
prostor RS (ki so jo izdali na našo pritožbo na 
izdano gradbeno dovoljenje).
Apel stanovalcev hiše na Velikem trgu 19 Ob
čini Izola in državi Slovenija:
Ker so bile kršene naše zakonske pravice in smo 
bili kot državljani zapuščeni od vseh državnih 
organov, tokrat javno naprošamo pristojne or
gane, da poskrbijo za strokovno oceno škode 
in sanacijo kleti, preden pride do nadaljnjega 
uničevanja našega premoženja, zaradi storjenih 
posegov v kleti.
Prošnja slaščičarju gospodu Saliji
Zavedamo se, da vam je bila na Svetilniku 
storjena krivica in vam želimo, da se ta krivica 
popravi. Kot prizadeti veste, koliko krivica boli, 
zato nam je nerazumljivo, da na vsak način ho
čete svojo krivico poravnati tako, da delate kri
vico nam. Vaše vztrajanje, da se vam krivica po
pravi s prevzemom naše kleti, ki ni primerna za 
vašo dejavnost brez škode za naše premoženje, 
nam povzroča hude fizične in psihične težave, 
zato vas prosimo, da od Občine izterjate svojo 
pravico na bolj human način. Vam je bil odvzet 
le majhen del zaslužka, nam pa uničujete edino 
naše premoženje, dom in mirno življenje. 
(Družina Gregorič-Pohlen, družina Divjanovič, 
družina Križ-Cebron)

Adnan Salija ni nič kriv
Včasih se človek le vpraša o tem, kdo nam 
deli pravico oziroma jo pomaga deliti v osebi 
advokatov. Izolski slaščičar Adnan Salija je 
namreč včeraj prejel odločbo Piranskega so
dišča s katero to od njega zahteva takojšnjo 
ustavitev vseh del v zgoraj omenjeni hiši, kar 
je v svoji zahtevi preko advokata sodišču na
slovil eden od stanovalcev hiše.
Nič posebnega, če bi Adnan Salija vsaj ve
del, kje je tista klet, vendar tam ni nikoli imel 
namena urejati karkoli, kaj šele slaščičarno. 
Očitno nihče ni preveril, kdo je sploh lastnik 
in investitor tega posega. Hitro bi namreč 
ugotovili, da je pravi naslov le Občina Izola.

O, saj ni smrti, ni smrti!
Samo tišina je pregloboka
Kakor v zelenem, prostranem gozdu.

S. Kosovel

POSLOVIL SE JE NAŠ

ALBIN MORATO
Pogreb bo v četrtek, 19. julija 2007, ob 17. uri 

na pokopališču v Kortah.
Od 15. ure dalje bo pokojnik ležal 

v kortežanski kapeli.

Za njim žalujemo: žena Nada, hčere Jelka, Darinka in Bojana z družinami
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Od kulture do vremena

Mediteran se je vrnil v Ozon postaja del 
rojstno mesto našega vsakdana
Mediteran festival se je vrnil, kot je 
verjetno opazil že čisto vsak Izolan, ki 
se je v teh dneh sprehodil po nabrežju. 
Intona kakšen način! Z drugačno, bolj 
festivalsko in manj ..turistično" formu
lo. Pa ne, da prejšnja leta kvalitete ni 
bilo. Težava je bila le v tem, da je bila 
kvantiteta še vedno ključnega pomena 
(poletje ima pač ogromno vikendov), 
medtem ko je letos zgodba drugačna. 
Pet dni, pet skupin. In preživeli smo že 
tri,oziroma štiri (do zaključka redakci
je sredine noči pač nismo še ujeli).

Najprej so v nedeljo osrednje izol
sko koncertno prizorišče (lahko bi 
ga že tako imenovali, saj je odlo
čitev Kampa/Lonke kar zadetek v 
polno) zasedli afriški glasbeniki, ki 
se skrivajo za imenom Konga Vi- 
bes. To je skupina sedmih mladeni
čev iz Malawija, ki so lani zmagali 
na priznanem Music Crossroads 
festivalu, ki je namenjen mladim 
in seveda perspektivnim afriškim 
skupinam. No, nagrada na festiva
lu je evropska turneja, in fantje se 
očitno zavedajo, da je priložnost 
potrebno izkoristiti. Odigrali so uro 
in pol dolg koncert in predstavili 
tradicionalno malawijsko glasbo na 
nekoliko bolj sodoben način. V svo
jih tradicionalnih oblačilih (lahko 
bi jim rekli pižame, a bi s tem vse
kakor užalili njihovo celotno kultu
ro - kulturni relativizem je pač na 
tovrstnih festivalih potrebno spo
štovati) so kljubovali neznosni me
diteranski vročini in ob skakanju in 
plesanju počasi, a vztrajno navadili 
poslušalstvo na svoj „vibe“. Ker je 
pač res, da je za naša popevkarsko 
razvajena ušesa včasih kar težko 
..razumeti" afriške ..osnovne" ri
tme, pa čeprav se nekje na dnu naše 
duše počasi rojeva to razumevanje 
teh primarnih ritmičnih osnov. Ka
korkoli, po kakšni uri nastopa jim 
je končno uspelo premakniti boke 
nekaj mladenk, nato pa ni bilo več 
ovir, saj je poplesavala vsa publika. 
Staro in mlado
Zato pa je bilo že naslednji dan po
polnoma obratno. Nastopili so av
strijski Rusi Russkaja in s svojim 
cabaret/skajem od prvih not prisilili

prisotno, sprehajalsko/poslušalsko 
občinstvo v razuzdan ples. Osem
članska ska skupina je glasbeno 
vsaj na nivoju „ta boljših" skupin v 
žanru. A to, kar ji daje tisti poseben 
pečat, je vsekakor „rdeči“ prizvok, 
zdaj že nekoliko bledo rdeče drža
ve. In vodja Georghe, seveda. Sko
raj dveurni nastop so namreč zači
nili s humorjem in karikiranim an
gleško/ruskim naglasom pevca, ki 
je, neverjetno, celo uspel angažirati 
prisotne v vse mogoče, med drugim 
tudi v ples vlakca okoli plesišča ter 
igrano vožnjo z avtobusom po ru
skih cestah.

V torek pa je obmorski oder zasedla 
številna istrska zabavljaška zased
ba Gustati. Gustati so v Istri kult. 
So skupina, ki že skoraj trideset let 
razgraja po glasbeni sceni, in je naš 
majhen polotok postavila na gla
sbeno karto. In kljub velikemu us
pehu, ki so ga doživljali po tleh biv
še skupne republike, se niso nikoli 
odpovedali nastopom po istrskih 
„betulah“. No, končno smo jih ime
li možnost slišati tudi v našem me
stu. In kaj smo ugotovili? Zares so 
odlična skupina, ki prisotne spravi 
v ekstremno dobro voljo in prisili v 
neodgovorno plesanje. Manjka jih 
mogoče le nekaj glasbene inova
tivnosti, oziroma so se zadnja leta 
nekoliko preveč premaknili proti 
šagram in malo pozabili na svoje 
eksperimentalne korenine. A to je 
le življenjski tok skupine, ki lahko 
marsikaterega istrskega mužikanta 
kaj nauči. Poznajo svoje korenine 
in so na njih ponosni. In v takem 
duhu je koncert tudi potekal. 
Skratka, Mediteran festival je v pol
nem teku, in marsikdo že lahko kaj 
pove o nastopu madžarskih The 
Great Bertholinis, ki se je zgodil v 
sredo zečer. Ostale pa lahko povabi
mo na koncert splitskih psevdo hip- 
hoperjev TBF, oziroma The Beet 
Fleet. In to ni navaden hip-hop, 
oziroma rap. To je bend, ki vsakič 
znova premakne mejo tistega, kar 
razumemo kot navadno nakladanje 
v rimah ob sicer dolgočasni glasbe
ni osnovi. Vedere per credere.

V prostorih Zavoda za zdravstveno varstvo 
v Kopru so za danes, 19. julija pripravili 
tiskovno konferenco na kateri bodo pred
stavili pilotski projekt s področja onesna
ženja ozračja z ozonom, ki trenutno poteka 
v Slovenski Istri.

Projekt je podlaga za izvajanje indi
kativnega monitoringa onesnaženosti 
zraka s pasivnimi vzorčevalniki. Cilj 
projekta je izvesti monitoring stanja 
zraka v Slovenski Istri, kartirati izmer
jene koncentracije ozona in seznaniti 
javnost s kvaliteto zraka na posameznih 
mikrolokacijah.
Projekt se izvaja v sodelovanju med 
ZZV Koper, Agencijo RS za okolje in UP 
PINT ter VŠZI, izvajanje pa sofinancira 
MOK. Projekt je zgleden primer sode
lovanja med različnimi akterji v tem 
prostoru in tudi dokaz, da se da z zdru
ževanjem znanja in finančnih resursov 
in podporo lokalne skupnosti na regij
skem nivoju izvajati pomembne razi
skovalne projekte. Agencija RS za oko
lje istočasno izvaja meritve s pasivnimi 
vzorčevalniki tudi za nekatera druga 
onesnaževala v zraku, na primer N02, 
benzen in skupino onesnaževal znano 
pod imenom BTX.
Projekt bosta predstavili raziskovalki 
dr. Agnes Šomen Joksič (ZZV Koper) in 
Smiljana Škvarč (UP PINT). To je prvi 
tovrstni projekt v Slovenskem prostoru, 
ki nam bo dal pomembne podatke o 
onesnaženju zraka z ozonom v Sloven
ski Istri in hkrati tudi osnovne podatke 
za načrtovanje preventivnih aktivnosti 
na področju preprečevanja negativnih 
posledic ozona na zdravje tukašnjih 
prebivalcev.

V poletnih mesecih, ob mirnem jasnem 
vremenu z veliko sončnega sevanja, 
obstaja na Obali resen problem onesna
ženosti zraka z ozonom. Ozon je po
sledica kemične reakcije ob prisotnosti 
sončne svetlobe (fotokemična reakcija) 
med dušikovimi oksidi in lahkohlapni- 
mi organskimi snovmi, ki jih pride naj
več v ozračje iz prometa in industrije. 
Ponavljajoča se izpostavljenost poviša- § 
nim koncentracijam ozona lahko pov- ^ 
zroči pri človeku okvare pljuč in druge f 
zdravstvene težave. Ozon je škodljiv 
tudi za rastline, ker poškoduje celične 
stene iglic in listov ter njihovo zaščitno 
plast.
Do sedaj je bilo vreme v Slovenski Istri 
naklonjenu temu, da je koncentracija 
ozona ostajala nizka. Obrat se pričakuje 
v tem tednu, ko pričakujemo tudi viso
ke koncentracije ozona v naših krajih. 
Merilna kampanja poteka z uporabo pa
sivnih vzorčevalnikov za ozon, s čimer 
je omogočeno spremljanje lokalnih kon
centracij ozona v zraku. Pasivni vzorče
valniki so nameščeni na približno 30 ra
zličnih merilnih mestih v okolju. Hkrati 
potekajo v tem tednu meritve osebne 
izpostavljenosti ozonu z nošenjem pa
sivnih merilcev v obliki priponk.
Nekaj priponk bodo pripravili tudi za 
novinarje, če bodo hoteli sami preveriti 
kolikšna je njihova 24 urna izpostavlje
nost ozonu.
Informacije lahko dobite tudi po telefo
nu in elektronski pošti: Agnes Šomen 
Joksič: tel: 6630832, e-mail: agnes.so- 
men@zzv-kp.si

DIREKTOR, Milan Krek

Folklorni festival 
je osvojil Izolane
Folklorno društvo VAL Piran je z letom 2003 
začelo z organizacijo Mednarodnega folklor
nega festivala sredozemskih držav, imeno
vanim MIFF, katerega namen je združevanje 
folklornih skupin iz držav ob sredozemskem 
morju in predstavitev kulturne pestrosti 
tega območja širši javnosti. Zgledujejo se 
po Festivalu LENT, prireditvi, ki je prav 
tako nastala na osnovi folklornega festivala, 
danes pa je prerasla v atraktivno večteden
sko prireditev z veliko različnimi izvajalci 
s kulturnega in umetniškega področja. Ne 
smemo pa pozabiti tudi na dejstvo, da se 
je v treh obalnih občinah že odvijal izredno 
kvaliteten folklorni festival in sicer je bil to 
Jugoslovanski folklorni festival Koper, na

katerem so se redno predstavljale vse tri 
profesionalne folklorne skupine iz nekdanje 
Jugoslavije ter mnogo drugih ljubiteljskih 
folklornih skupin. Festivalu je tudi ved
no sledila t.i. Tradicionalna folklorna noč. 
Letošnji, že peti MIFF je potekal od 11. julija 
2007 do 15. julija 2007, na novem prizorišču 
na Kampi pa smo Izolani gostili folklorne 
skupine iz Armenije, Turčije, Grčije, Bosne 
in Hercegovine, Bolgarije, Poljske, Portu
galske (Cape Verd), Hrvaške in Slovenije, 
skupaj preko 250 nastopajočih oseb, tokrat 
iz kar devetih (9) držav.
Izolani smo festival sprejeli z odprtimi roka
mi in veselimi občutki, obisk je bil vse dni 
dober, kar je dokaz, da ima folklora svoje 
mesto tudi v naši občini.

Seniorji grejo v Lepeno
Klub Seniorjev pri SDS vabi vse svoje članice in člane, da se 02.08.2007 
udeležijo tradicionalnega dneva seniorjev v Lepeni.
Pogovarjali se bomo z našimi poslanci o vprašanjih, ki zadevajo seniorsko 
tematiko in o razmerah v slovenski politiki.
Kot gost bo nastopil na temo Gregorčičeve poezije, priznani umetnik g. 
Dare Valič, lahko si bomo ogledali tudi zaključek prireditve EX TEMPORE 
pa tudi za zabavo bo poskrbljeno. Vidimo se v Lepeni v campu KLIN.
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Četrtek, 19. julij 2007
Manziolijev trg - ob 19.30

MIKRÓPODIUM Madžarska
Animirane lutke za otroke, vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 19.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Bave Myers 

Igrajo: Sean Bean, Sophia Bush, Zachary Knighton, Kyle Davis / V filmu producentov 
Teksaškega pokola z motorko in Amityville: Hiša groze spoznamo mladi par, ki se 
odpravlja na počitnice. Jim in Grace med vožnjo po ameriških prostranstvih srečata 
avtostoparja Ryderja, ki jima prične streči po življenju. Na begu si po spletu nesrečnih 
okoliščin na glavo nakopljeta tudi srd lokalne policije, a kamorkoli se skušata skriti, 
naletita le na nove Ryderjeve žrtve, saj očitno nič ne more ustaviti psihopatskega morilca 
na krvoločnem pohodu.

ob 21.00 - TAXIDERMIA - Taxidermia Režija: Gyorgy Pàlfi 
Igrajo: Czene Csaba, Piroska Molnar, Marc Bischoff, Gàbor Màté,... / Taksidermija je zgodba o treh 
moških različnih generacij, o dedku, očetu in sinu, ki jih povezujejo ponavljajoči se motivi. Dedek, 
ordonanc med drugo svetovno vojno, živi v svojem domišljijskem svetu. Hrepeni po ljubezni. 
Oče je uspešen hitri jedec slaščic v povojnem času. Vnuk gači živali. Njegovo hrepenenje je nekaj 
mogočnejšega - nesmrtnost. Z nagačenjem svojega telesa želi ustvariti največjo umetnino vseh 
časov. Nagrada Don Quixote, Nemčija, 2006; Nagrada občinstva, Portugalska, 2007...

Petek, 20. julij 2007

NOVA GALERIJA - 
ATEUE V KOPRSKI ULICI
Z otvoritvijo razstave svojih najnovejših likovnih del je nov delavno-razstavni 
prostor v Koprski ulici odprla priznana umetnica Mira Ličen Krmpotič.
Ustvarjalka, ki sodi v srednjo generacijo sodobnih slovenskih likovnih umetnikov 
(po diplomi leta 1973 pri prof.Maksimu Sedeju je leta 1975 je na Akademiji za 
likovno umetnost opravila tudi specialko) je poznana po svojem bohotno 
kolorističnem slikarstvu, vrhunsko državno priznanje (Steletovo priznanje) pa 
njeno delo odlikuje tudi na področju restavratorstva.
V zadnjem času se ukvarja z stekleno maso v 
kateri integrira svoj slikarski, torej barvni in pa 
oblikovalni segment delovanja. Končni izdelki 
s katerimi nas preseneča so nekakšne plastične 
podobe, ki imajo lahko določeno funkcionalno, 
predvsem pa bogato estetsko vrednost. Poleg 
slikarstva sodijo tudi omenjena najnovejša dela 
v ponudbo galerije, ki jo gotovo krasi visoka 
kvalitetna raven likovnega in jo z veseljem

galerija INSULA
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SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Manziolijev trg - ob 19.30

PULCINELLA
Teatro Matita, Matija Solce

Lutkovna predstava za otroke, vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 19.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Bave Myers 

_______ob 21.00 - TAXIBERMIA - Taxidermia Režija: Gyorgy Pàlfi

Sobota, 21. julij 2007
Plaža v Simonovem zalivu - ob 12.00

NOČ NA PLAŽI
Tradicionalna poletna glasbena prireditev 

Igrajo: Pero Lovšin in Aki Rahimovski band (Parni Valjak)

Prireditev POKRAJINE SE PREDSTAVIJO - DOLENJSKI VEČER v 
Kostelu stare šole v Kortah zaradi bolezni ODPADE.

Kino Odeon
ob 19.00 - TAXIDERMIA - Taxidermia Režija: Gyorgy Pàlfi 
ob 21.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Pave Myers

Nedelja, 22. julij 2007
Kino Odeon

ob 19.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Bave Myers 
ob 21.00 - Pirati s Karibov: Na robu sveta / Režija: Gore Verbinski

Ponedeljek, 23. julij 2007

20 let GALERIJE INSULA
Galeriji Sqart« Koper
razstava »grafične sekcije«

Galerija Insula razstava
Boris Benčič, Viktor Birsa, 
Luciano Kleva, Ljerka Kovač, 
Bojan Štokelj, Jože Pohlen, 
Arelena Beba Zakonjšek

Galerija Gasspar v Piranu
razstava članov BLU Insula (2. del)

Pretorska palača v Kopru
razstava članov BLU Insula (3. del)

Palača Manzioli
Razstava fotografij

Remigio
Grizomc

Kino Odeon
ob 19.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Bave Myers 

ob 21.00 - Pirati s Karibov: Na robu sveta / Režija: Gore Verbinski

Torek, 24. julij 2007
Kino Odeon

ob 19.00 - AVTOŠTOPER - The Hitcher Režija: Bave Myers 
ob 21.00 - Pirati s Karibov: Na robu sveta / Režija: Gore Verbinski

Sreda, 25. julij 2007
Kino Odeon

ob 18.00 - Pirati s Karibov: Na robu sveta / Režija: Gore Verbinski 
ob 21.00 POLNO ALI PRAZNO - Full or Empty / Režija in scenarij: Abolfazl Jalili 
Igrajo: Navid Reisi, Sekineh Azadi, Vahid Khedir 7 Mladenič pride v odročno iransko vas, da bi 
se zaposlil kot učitelj in poročil. Prepričan, da mu po uspešnem študiju oboje pripada, začne 
trkati na vrata zadržanih domačinov, ki pa imajo s prišlekom drugačne načrte. Po nizu družbeno 
angažiranih filmov, ki so bili vsi po vrsti prepovedani, se je Jalili lotil navidez nedolžne komedije, 
a tudi te ni uspel pretihotapiti mimo iranske cenzure. Kino otok- Isola dnema, 2007___________

Četrtek, 26. julij 2007
Kino Odeon

ob 19.00 - ŠREK 3 - Shrek the Third / Režija: Raman Hui, Chris Miller 
Igrajo: Mike Myers, Eddie Murphy, Cameron Diaz, Antonio Banderas, Rupert Everett, Julie 
Andrews, John Cleese, Justin Timberlake / Mladoporočenca Shreka in princeso Fiono preseneti 
kraljeva smrt, zaradi katere bi moral Shrek prevzeti vodenje dežele, poleg tega pa mu Fiona sporoči, 
da bosta dobila otroka. Toda ker je Shreku bolj kot dvorec všeč smrdljiva močvara, se z zvestima 
prijateljema Osličkom in Obutim Mačkom odpravijo poiskat primernejšega prestolonaslednika 
Arturja, ki pa se ne vede prav nič kraljevsko. Med tem Sanjski Princ z zlobnimi pravljičnimi junaki 
načrtuje prevzem oblasti.
FILM NI SINHRONIZIRAN V SLOVENŠČINO!
ob 21.00 POLNO ALI PRAZNO - Full or Empty / Režija in scenarij: Abolfazl Jalili

Lojzeta
Spacala

razstave mozaikov, tapiserij in 
likovne ladijske opreme

Galerija Loža Koper /
Mestna galerija Piran /
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Peto poletje z vami!

Ob 5. obletnici NLB Poslovalnice Izola 
smo za vas pripravili posebne ugodnosti.
Znižali smo:

- obrestne mere vseh NLB Kreditov za 0,5 odstotne točke,
- stroške odobritve NLB Kreditov za 50 % (min. znesek 20,87 EUR),
- letne članarine za 50 % za eno izmed izbranih 

NLB Plačilnih kartic (Visa, MasterCard ali Karanta),
- pristopnine za 50 % za eno izmed sodobnih

tržnih poti (NLB Klik, NLB Moba ali NLB Teledom).

Poleg tega vam nudimo tudi:

- brezplačno vodenje novoodprtega
NLB Osebnega računa za dobo 5 mesecev in

- darilo za vse tiste, ki se boste odločili za koriščenje

vsaj ene izmed naštetih ugodnosti v posebni ponudbi.

Ugodnosti veljajo samo v NLB Poslovalnici Izola, od 19. julija do 19. avgusta 2007.

Praznujmo skupaj!

NLB®
www.nlb.si
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Kabel je rabil
NN storilec je vlomil v skladišče, iz 
katerega je odtujil 400 m kabla za 
električno napeljavo. Materialna 
škoda je 3000 evrov. Znano nam je 
tudi to, da se je na kraj pripeljal zgo
daj zjutraj z osebnim avtomobilom 
z ugasnjenimi lučmi.

Tako, mimogrede
Neznani storilec je iz osebnega av
tomobila ukradel avtoradio. Materi
alna škoda je 80 evrov.
Drugi še neznani storilec pa je iz 
stanovanja odtujil GSM v vrednosti 
430 evrov.

Make love not skate
V »skate« parku sta se sprla dva ska- 
terja. Na kraju je bilo ugotovljeno 
da je starejši skater dvakrat udaril 
mlajšega. Povzročitelju je bil izdan 
plačilni nalog za kršitev zakona o 
javnem redu in miru.

Jaz pa nimam tete strica, kje je 
tu...
V Jagodju sta se zaradi starih zamer 
sprla stric in nečak, pri tem je stric 
prijel za vrat nečaka. Nakar je stric 
nečaku grozil še z nožem. Zoper 
strica bo bil izdan plačilni nalog, ko 
bo z njim opravljen razgovor. Ker 
ob prihodu policije na kraj strica ni 
bilo.

Plen za dobro kazen
Neznani storilec je skozi priprto 
okno vstopil v hotelsko sobo in go
ste oškodoval za 2500 evrov s tem, 
ko jim je odtujil video kamero, fo
toaparat.

Na koga je bil jezen
V gostinskem lokalu je mladi nade
budnež nadlegoval goste in lastni
ka. Kljub ukazom, naj s kršitvijo 
preneha, tega ni storil. Bil je pridr
žan, poleg tega pa mu je bil še izdan 
plačilni nalog za kršitev več členov 
Zakona varstvu o javnega reda in 
miru.

Ozon je nevaren
Na plaži pri svetilniku je prišlo do 
pretepa, pri tem pa se eden izmed 
udeležencev ni umiril, zato je bil 
pridržan. Tudi njemu je bil izdan 
plačilni nalog za kršitev ZJRM.

Račun bo prišel
Na parkirišču pri ladjedelnici je sto
rilec, katerega identiteta je znana, z 
nožem preluknjal dve pnevmatiki 
tovornega vozila. S tem je bil lastnik 
tovornega vozila oškodovan za 230 
evrov.

Skesal seje
V centru mesta se je voznik razbu
ril, ker je drugi voznik parkiral na 
parkirni prostor, kjer ne bi smel. 
Zaradi tega ga je razburjeni voznik 
nekajkrat udaril in se nato odpeljal 
s kraja. Pozneje se je sam javil na 
PP. Izdan mu je bil plačilni nalog po 
ZJRM.

Daj mi en dim
Trem mladcem smo na parkirnem 
prostoru zasegli manjše količine 
mamila marihuana. Po opravljenem 
testu sledi izdaja odločbe v hitrem 
postopku z izrekom globe.

Statistika
V tem tednu smo obravnavali enajst 
poškodb vozil na parkirišču, šti
ri prometne nesreče I. kategorije 
(poškodovana pločevina), eno pro
metno nesrečo z lahkimi telesnimi 
poškodbami, prometno nesrečo s 
pobegom ter obilo zadev po izgu
bljenih in najdenih predmetih.

Sonce slepi tudi voznike
Prometna nesreča s telesnimi poš
kodbami se je pripetila v Tovarniški 
ulici, ko je voznica osebnega avto
mobila povozila peško, ki je pravil
no prečkala cesto. Prometni nesreči 
je botrovala tudi sončna zasleplje
nost.

POLLETNA INVENTURA:
V polletju letos smo obravnavali 232 
(283 - primerjava z istim obdobjem 
2006) kaznivih dejanj (KD). Skupna 
raziskanost je 47 (47) %. Največ KD 
je bilo s področja premoženjskih 
deliktov - 190 (209), raziskanost 
teh je 40 (32) %. Odmevnejših KD 
nismo obravnavali.

Javni red in mir
Na področju varstva javnega reda 
in miri smo obravnavali 178 (166) 
kršitev vseh predpisov, po Zako
nu o varstvu javnega reda in miru 
(ZJRM) smo obravnavali 124 (125) 
kršitev. Največ slednjih je bilo na 
cesti, ulic, trgu - 66 (45), sledi sta
novanje - 29 (32). Največ kršitev je 
bilo storjeno s prepiranjem, vpitjem 
- 35 (82), v zasebnem prostoru je 
bilo ugotovljenih 16 (30) kršitev. V 
dveh primerih smo pri družinskem 
nasilju izrekli ukrep prepoved pri
bliževanja zoper kršitelja.

Prometna varnost
Na področju prometne varnosti se je 
na cestah območja Izole zgodilo 87 
(86) prometnih nesreč (PN), brez 
mrtvih udeležencev (1), v 23. (21.) 
nesrečah so bili udeleženci telesno 
poškodovani in sicer 12 (2) oseb je 
bilo hudo in 25 (28) lahko telesno 
poškodovano. Pri nadzoru prometa 
smo ugotovili 1111 (768) kršitev, za 
katere smo izrekli 103 (77) opozo
ril, izdali 850 (403) plačilnih nalo
gov, 19 posebnih plačilnih nalogov 
1 (147) odločbo v hitrem postop
ku in podali 138 (141) obdolžilnih 
predlogov sodišču za prekrške. Naj
več ukrepov smo izrekli zaradi vo
žnje s preveliko hitrostjo, neupora
be varnostnih pasov in vožnje pod 
vplivom alkohola. Skupno je bilo 
teh kršitev 69 (57) %. Zaradi suma 
vožnje pod vplivom alkohola smo 
odredili 365 (247) krat alkotest, ki 
je bil pozitiven 63 (37) krat, 7 (5) 
krat pa odklonjen. Zaradi suma vo
žnje pod vplivom mamil smo odre
dili 11 (6) krat strokovni pregled. 
Policisti PP Izola

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Dve študentki 1. letnika peda
goške fakultete, urejeni, nekadilki 
iščeva manjše stanovanje v oko
lici Kopra, inf: 031/547 042 ali 
051/243 959
- Trisobno stanovanje v Salari Pro
dam. tel.: 040 810 753
- Hišo v Kubedu prodam, tel.: 040 
810 753

- Sobo oddam študentoma - 
nekadilcema. Informacije: 051 
672 160
- Najamem majhno hišico na vasi. 
Tel.: 031 563 627
- V Izoli ali okolici najamem 
garsonjero za daljše obdobje, tel 
040 701 108
- Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako 
ali garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 
727
- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 
488 346

Uslužbenka srednjih let išče v 
Izoli ali njeni okolici skromno 
garsonjero ali enosobno 
stanovanje za daljši čas. Tel.: 
031/598 633

Vozila

- Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. 
Inf.: 040 523 010
- Ugodno prodam Clio 1.2 expression 
letnik dec.2001 s prvo registracijo 
jan.2002. Avto je kovinsko 
modre barve, ima tri vrata in 81.300 
km ter ni bil nikoli karamboliran. 
Nima le klime in meglenk. Cena 
4.250 Eur oz. po dogovoru. Le 
resni interesenti pokličite na tel. 
040-805-845.
- Motor “chopper” Kimko 125, 
prevoženih 15.000 km, zelo dobro 
ohranjen, nove pnevmatike, črne 
barve, prodam za 1.000 Eur. Ogled 
je možen v Izoli po dogovoru. 
Informacije: 041 584 056
- Avtomobil Nexsija, letnik 96, 
v dobrem stanju nujno prodam. 
Cena po dogovoru. Prodam tudi 
voziček za novorojenčke. Cena po 
dogovoru, tel.031 232 643
- Avto Hyundai Pony za rezervne 
dele prodam 031 461 077
- Kupim rabljeni avto (Peugeot 
206). Tel 05 641 34 08o

Delo

- Ponujamo delo za pomožna dela 
v knjigovodskem servisu v Izoli. 
Za informacije po 17 uri na tel.: 
041/778606
- Ponujam delo v strežbi in pomoč 
v pizzeriji za daljše obdobje. 041 
827 039

- Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751

- Pomoč v hiši in okoli nje iščem, 
tel. 031 599 650
-Nudim inštrukcije matematike za 
osnovne in srednje šole Gsm: 041 
287 425

- Picerija Gušt išče kandidate- 
ke za dostavo hrane. Pogoj: 
vozniško dovoljenje najmanj 5 
let. Ponujamo dinamično delovno 
okolje in stimulativno plačilo. 
Prijave na tel. 031 292 400

Inštruiram slovenščino, 
italijanščino in angleščino na vseh 
stopnjah. Tel.: 040 245 683
- Nudim pomoč in varstvo 
otrokom, tudi takšnim s posebnimi 
potrebami. Pokličite na GSM 041 
856 855
- Starejšim nudim pomoč na domu 
Tel.: 041 233 451

- Za skromno nadomestilo nudim 
pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 
opravilih. Tel.: 051 251 211
Starejšim obolelim ter drugim , 

nudim pomoč in oskrbo Tel 040 
701 108

Razno

Kuhinjo, 6,30 tekočih m
(spodnje in zgornje omarice, 
vitrina, povezovalne police s 
6 reflektorji, korito), lesena v 
kombinaciji naravne, bele in črne 
barve, odlično ohranjeno, zelo 
ugodno prodam (500 Eur). Po 
želji lahko prodam poceni skupaj 
z vsemi gospodinjskimi aparati 
(vgradni hladilnik Dandy 225 1, 
pečica Elektrolux, steklokeramična 
plin. kuhalna plošča Gorenje, mali 
zamrzovalnik Gorenje), ali po 
potrebi s posameznim aparatom. 
Koper center. Inf. 040 218 476, 041 
692 363.
- KOZLIČKE iz EKOLOŠKE REJE 
PRODAM, tel 040 342 200
- UGODNO PRODAM kotno sedežno 
garnituro:trosed z izvlečnim dvojnim 
ležiščem, kot, dvosed s predalom 
za shranjevanje ter fotelj ter regalno 
sestavljivo pohištvo za dnevno sobo. 
Pokličite: 041 644 287
- Prodam čisto nov mobitel mobi čuk 
SAGEM, za 85 evrov. Inf: 031 203 782.
- Prodam: kontakt gsm: 031381759; 
2x rolerji roces št. 39/37 za 45 eur 
; tiskalnik hp deskjet 670c za 30 
eur ; kolo Mistral rdeče primerno 
za otroke do 12 let polno vzmeteno 
za 150 eur; kolo Mistral srebrne 
barve za otroke do 12 let sprednji 
mortizer za 150 Eur
- Prodamo nov lesen čoln, dolžine 
4,85 m z izvenkrmnim motorjem 
in opremo. Cena po dogovoru, tel 
6414 404 ali 031 885 426
- Voziček Chicco, moder karo z ravno strehico 
prodam (10 EUR); Dvopostelno posteljo 
160xl90cm, masiva bukev, brez visokih 
stranic, razstavljena prodam za 100 EUR; 
Chicco stolček, na štirih kolesih, moder karo, 
mizica, nagib stolčka tri variante, nastavljiva 
višina, prvi lastnik, lepo ohranjen za 40 EUR; 
Montainbike skoraj nov za otroka do velikosti 
160 cm metalne barve za 60 EUR; Novo WC 
školko Dolomite prodam za 10 EUR. tel 031 
505 237



Tokratni “pasji dnevi” so nam dali vedeti, da so klimatske spremembe postale tudi del našega 
vsakdana. Že res, da je bilo v takšnem času leta 2003 še bolj vroče, vendar je res, da nas takrat 
niso opozarjali še na visoko stopnjo ozona v zraku, kar je marsikaterega starejšega Izolana 
zadržalo doma. Turistom pa je v glavnem vseeno. Na plažah se drenjajo pod soncem in jih 
senca dreves niti ne zanima preveč. Pa tudi sprehod po največji vročini jim ne škoduje. Celo 
na hišice in palme pri svetilniku smo se nekako navadili, kot da bi bile od nekdaj tukaj. Morda 
pa zato, ker smo, za razliko od Kopra, mi od nekdaj bili tukaj in jih nismo potrebovali zato, da 
bi na promenado sploh prišli. Skratka mi nismo prišli k palmam. Palme so prišle k nam.

Popoldanska vročina pa ni prestrašila članov in simpatizerjev borčevske organizacije, ki so 
se ob občinskem prazniku zbrali na terasi gostinske šole. Kljub hudi pripeki so uživali v 
nastopu Tržaškega partizanskega pevskega zbora, zapeli so z Marjetko Popovski, poslušali 
predsednika Lucia Gobba in poslanko Bredo Pečan ter ostali na zabavi, dokler ni padla noč.

Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB#.Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Ozonski pasji dnevi nas ne motijo

V Simonovem zalivu pa se nadaljujejo tradicionalni koncerti pod naslovom Noč na plaži. Gre 
za koncerte, ki so v prvi vrsti namenjeni tistim, ki v Izoli letujejo, vsako leto pa postrežejo 
z nekaj velikimi imeni domače in tuje pop glasbe. Seveda nobeno leto ne mine brez Vlada 
Kreslina, Big Foot mama, Severine in Eclips, ki igrajo glasbo slavnih Pink Floyd (foto).

Kolesarji “Bičiklete” se ne ustavijo

Člani kolesarskega društva BIČIKLETA iz Kort so zabeležili še en rekreacijski uspeh, saj jih je 
kar 17 s kolesi prišlo na Mangartsko sedlo. 7. julija ?o štartali iz Loga pod Mangartom in po 
18 kilometrih hudega klanca prispeli na vrh 2100 m. visokega Mangartskega sedla. Ni treba 
posebej omenjati,da je bila tam zvečer prava “fešta” v Logu pod Mangartom, kjer so člani 
društva tudi prespali.
Siocer pa so se člani društva, pred tem uspešno udeležili že štirih večjih maratonov: Po krasu, 
Brkini 2007 in Maratona Franja, nekaj članov pa tudi kolesarjenja na progi Ljubljana-Brda. 
Naslednji kolesarski pohod bo Maraton po Avstrijski Koroški, ki bo 1.septembra.
Poleg takšnih rekreacijski akcij pa se društvo aktivno udejstvuje tudi v svojem domačem 
okolju, kjer letos sodeluje tudi pri čiščenju vodnih virov in zaraslih kolesarskih in peš poti. Za 
prihodnost društva se ni bati, saj je letos članstvo naraslo že na 50 članov.

Edi Kleva, predsednik KDBK

Foto nagradna akcija: Pritisni jo!
Naše povabilo k sodelovanju amaterskih fotografov je obrodilo nepričakovane 
sadove. Očitno je fotografija spet v modi, še posebej zato, ker je zdaj postal 
fotografski aparat tudi telefon (in obratno). In ker imamo telefončke vedno s 
seboj ni težko pritisniti tudi kakšno zanimivo fotografijo. Tu pa Mandrač, v 
sodelovanju z Art Foto, Bora d.o.o. in Gaffe alle porte ponudi priložnost vsem 
takšnim ad hoc fotografom, da svoj posnetek pokažejo v časopisu in na razstavi, 
za povrh pa bodo nekateri prejeli tudi lepe nagrade.
Tema prve akcije je: Izolski pasji dnevi
Torej, če ste s telefonom ali celo s pravim fotoaparatom naredili zanimiv 
posnetek ga pošljite po elektronski pošti na naslov miroart@siol.net ali ga 
prinesite osebno v laboratorij Art foto v Drevoredu 1. maja 4A. Tam bodo 
vsakemu sodelujočemu v akciji brezplačno razvili tri fotografije s katerimi boste 
sodelovali na “tekmovanju”. Prvi izbor in nagrajevanje bomo opravili 31. julija, 
zato pohitite.

Nekatere najboljše fotografije 
na temo izolskih pasjih dni 
bomo objavili na tej strani, v 
Art foto bodo naredili prave 
velike fotografije, ki jih bomo 
ob koncu vsakomesečne 
akcije razstavili v Gaffe alle 
porte in v še nekaterih drugih 
javnih ustanovah. Za konec 
pa še najlepše: Nagrade za 
najboljše fotografije (po izboru 
strokovnjakov) bosta nagradila 
Mandrač in veleprodajno 
podjetje Bora d.o.o.


